



From: IR Department- Raya Holding for Financial Investments

To: Mr. Hisham Ibrahim – Vice President of Disclosure & Corporate Governance Department- Egyptian Stock Exchange

Company: Egyptian Stock Exchange

Subject: Disclosure regarding a subsidiary– Raya Holding for Financial Investments

Date: 22/8/2024

Number of Pages: 1

من: قطاع علاقات المستثمرين – شركة راية القابضة للاستثمارات المالية

إلى: الأستاذ/ هشام ابراهيم- نائب رئيس قطاع الإفصاح بالبورصة المصرية

الشركة: البورصة المصرية

الموضوع: إفصاح بشأن شركة تابعة – راية القابضة للاستثمارات المالية

التاريخ: ٢٠٢٤/٨/٢٢

العدد الكلي للصفحات بما فيها ورقة الغلاف: ١

Listed Companies Sector
Disclosure Department

قطاع الشركات المقيدة
إدارة الإفصاح

Mr. Hisham Ibrahim – Vice President of Disclosure & Corporate Governance Department- Egyptian Stock Exchange

الأستاذ/ هشام ابراهيم- نائب رئيس قطاع الإفصاح بالبورصة المصرية

تحية طيبة وبعد،

We would like to inform you that Aman Holding "Aman," a subsidiary of Raya Holding for Financial Investments S.A.E. and 76% owned by it, has signed a financing agreement worth EGP 100 million with the Small, Medium, and Micro Enterprise Development Agency.

نحن نحيط سيادتكم علما بأن شركة أمان القابضة "أمان"، وهي إحدى الشركات التابعة لشركة راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م والمملوكة بنسبة ٧٦%، قد قامت بتوقيع اتفاقية تمويلية بقيمة ١٠٠ مليون جنيه مع جهاز تنمية المشروعات الصغيرة والمتوسطة ومتناهية الصغر.

The agreement consists of two contracts: one worth EGP 70 million from the World Bank Agreement Project "Entrepreneurship Stimulation Project for Job Creation," and the other worth EGP 30 million under the Arab Fund for Economic and Social Development Agreement "Agreement for Contributing to the Financing of the Support Program for Medium, Small, and Micro Enterprises and Private Sector Establishments."

الاتفاقية عبارة عن عقدتين أحدهما بقيمة ٧٠ مليون جنيه من مشروع اتفاقية البنك الدولي " مشروع تحفيز زيادة العمال من أجل خلق فرص العمل"، والثاني بقيمة ٣٠ مليون جنيه ضمن اتفاقية الصندوق العربي للإنماء الاقتصادي والاجتماعي " اتفاقية المساهمة في تمويل برنامج دعم المشروعات المتوسطة والصغيرة ومتناهية الصغر ومنشآت القطاع الخاص".

This collaboration will support implementing the government's directives to expand financing service outlets for small and medium enterprises and support youth and women in starting new projects or developing existing ones.

سيساعد هذا التعاون في تنفيذ توجيهات الدولة للتوسع في منافذ تقديم خدمات التمويل للمشروعات الصغيرة والمتوسطة ودعم الشباب والمرأة لمساعدتهم على بدء مشروعات جديدة أو تطوير مشروعاتهم القائمة.

Thank You

وتفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،

Veronica Michael

Investor Relations and
Corporate Finance Analyst
Raya Holding for Financial Investments

Veronica Michael

فيرونيك مايكل

محلل
علاقات المستثمرين والاستثمار
راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.

Raneem Meligy

Investor Relations and
Corporate Finance Manager
Raya Holding for Financial Investments

Raneem Meligy

رنيم ملبجي
مدير

علاقات المستثمرين والاستثمار
راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.

Hossam Hussein

Chief Financial Officer
Raya Holding for Financial Investments

Hossam Hussein

حسام حسين

الرئيس التنفيذي للقطاعات المالية
راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.



26th July St., Touristic Zone, 6th of October, 12568 Egypt Tel.: +(202) 38276000

Fax: +(202) 38276001

www.rayacorp.com